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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2022. október 18. (csütörtök) napján 14 óra 20 perckor a Szekszárd Megyei 
Jogú Város Polgármesteri Hivatalának Házasságkötő termében megtartott rendkívüli üléséről. 
 
Jelen vannak:     

Murvai Árpád bizottsági elnök;  
Faragó Zsolt elnökhelyettes; 
Horváth Ferenc tag; 
Mácsik Henrietta tag; 
Móra Viktória tag; 

 
Tanácskozási joggal megjelentek:     

Majnay Gábor osztályvezető; 
Balázs László sport és ifjúsági referens; 
dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens; 
Zaják Rita tanácsnok; 

 
 

Az elnök megállapítja, hogy az 5 tagú bizottságból 5 tag van jelen és a bizottság 
határozatképes. A nyilvános ülést 14 óra 20 perckor megnyitja. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel az ülés napirendjét, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal 
egyhangúlag elfogadott, és a következő napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 
 

NYILVÁNOS: 
 
1. napirendi pont:  
A Tolnai Tájak Íjász Közhasznú Egyesület támogatási kérelme 
(51. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
Meghívott: Nagy Attila elnök, Tolnai Tájak Íjász Egyesület 

        Scherer Tamás, sport-koordinátor Szekszárdi Sportközpont Nkft. 
 
2. napirendi pont:  
Kizakisz Georgiosz Nikolaosz támogatási kérelme 



 

  1018 jkv 

2 

(52. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
Meghívott: Kizakisz Georgiosz elnök, Yorgos Asztalitenisz Sportegyesület 
 
3. napirendi pont:  
Az óvodák 2022/2023. nevelési évre szóló munkatervei 
(49. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Majnay Gábor osztályvezető 
 
4. napirendi pont:  
Az Alisca Gladiators Box Club támogatási kérelme 
(53. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
5. napirendi pont:  
Interpellációk kivizsgálásával kapcsolatos döntéshozatal 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
ZÁRT: 
 
6. napirendi pont:  
Javaslat a „Tanulj, hogy boldogulj!” ösztöndíj odaítélésére 
(50. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Majnay Gábor osztályvezető 
 
 

1. napirendi pont:  
A Tolnai Tájak Íjász Közhasznú Egyesület támogatási kérelme 
(51. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
Meghívott: Nagy Attila elnök, Tolnai Tájak Íjász Egyesület 
        Scherer Tamás, sport-koordinátor Szekszárdi Sportközpont Nkft. 
 
Murvai Árpád elnök: Szeretettel köszöntöm az íjász egyesület elnökét. Kérném, akkor akinek 
van hozzáfűzni valója, az most mondja. 
 
Horváth Ferenc tag: Láttam, hogy nagyon korrektül ki voltak dolgozva az árajánlatok. Nem 
szeretnék kiemelni egyet sem. Szerintem ezek beleférnek a költségvetésbe majd. 
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Nagy Attila elnök, Tolnai Tájak Íjász Egyesület: Úgy alakult akkor, hogy a Sportközpont 
megrendelné az anyagokat és a Városüzemeltetés építené fel? Meg ugye itt én csak a hálót 
látom az árajánlatban. 
 
Horváth Ferenc tag: Én úgy tudom, hogy benne van minden. Támaszok is benne vannak az 
árajánlatban. A földmunkát bevállalta a Polgármesteri Hivatal. A beruházást meg elvezényeli 
az egyesület. Erről volt szó azt hiszem. 
 
Nagy Attila elnök, Tolnai Tájak Íjász Egyesület: Elvileg szóba került, hogy a felét a 
Városüzemeltetés csinálja.  
 
Murvai Árpád elnök: Ezt a földmunka kérdést ki tárgyalta le? 
 
Horváth Ferenc tag: Schehrer Tamás anyagai között olvastam. Ő tárgyalt, én úgy tudom, a 
Városüzemeltetéssel. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: A legutóbbi ülésen kértük a Tamást, hogy legyen kedves bekérni 
árajánlatokat a teljes munkára. Elvileg a Városüzemeltetésnek nem volt kapacitása erre a 
munkára. Most akkor mégis a Városüzemeltetés kéne mégis segítsen a kivitelezésben? Én azt 
gondolom, hogy akkor mégis hiányzik egy kivitelező. Én úgy emlékszek, hogy azt kértük a 
Sportközponttól, hogy kérjen úgy árajánlatot, hogy a kivitelezés is legyen benne. 
 
Nagy Attila elnök, Tolnai Tájak Íjász Egyesület: Én úgy látom, hogy itt csak az anyagár van. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Igen. Egyébként a vonalvezetéssel elégedett vagy? 
 
Nagy Attila elnök, Tolnai Tájak Íjász Egyesület: Az jó. 
 
Murvai Árpád elnök: Akkor azt kéne eldöntenünk, hogy mennyivel támogassuk ezt a 
projektet. Az egyébként a szomorú ebben az egészben, hogy az élő sportra szánt pénzünket 
egy kerítésre kell fordítanunk, miközben ez nem gondolom, hogy a mi feladatunk lenne ennek 
a kerítésnek a felépítése. 
 
Horváth Ferenc tag: Hát korábban született egy döntés, hogy házon belül lesz ez a kivitelezés.  
 
Murvai Árpád elnök: Elnézést, hogy közbe szólok, de mi itt voltunk ezen a megbeszélésen és 
a bizottsági ülésen is aztán, amiken megtárgyaltuk, hogy a földmunka és a kivitelezés a 
Sportközpont és a Városüzemeltetés feladata lesz. Megmondom őszintén én nem gondoltam, 
hogy a Sportközpontnak aztán nem lesz erre kapacitása és forrása sem. 
 
Zaják Rita tanácsnok: Azt gondolta volna bárki, hogy ekkora energia áremelkedések lesznek? 
 
Móra Viktória tag: Ennek a kivitelezésnek már rég meg kellett volna történnie. 
 
Murvai Árpád elnök: Jó rendben, akkor azt beszéljük meg, hogy mennyit tudunk adni. 
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Móra Viktória tag: Tudunk bármi olyan információról, hogy esetleg a bizottsági kereteket nem 
lehet majd kiosztani a válság miatt? Esetleg befagyasztják, vagy ilyesmi? 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Nem tudunk ilyesmiről. 
 
Murvai Árpád elnök: Bármikor lehet egy olyan döntés, ami ezt okozza. 
 
Horváth Ferenc tag: Pont ezért kéne kiosztani. 
 
Murvai Árpád elnök: Jó akkor én szerintem gondoljuk át mennyivel tudnánk támogatni. 
935 000 Ft lenne az összköltség. Én úgy tudom. 
 
Mácsik Henrietta tag: Én nekem fájdalmas, hogy amikor sportegyesületeknek nem adtunk, 
vagy nem annyit adtunk, amennyire szükségük volt, most meg egy kerítésre el kell költenünk 
egy ilyen jelentős összeget. Aláírom, hogy ez a kerítés fontos, de ez akkor is fáj. 
 
Nagy Attila elnök, Tolnai Tájak Íjász Egyesület: Mi is sajnáljuk, hogy így alakult.  
 
dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens: Annyit megjegyeznék, hogy információim 
szerint a határozatban szereplőknek eleget tett az önkormányzat. Lefolytatták az 
egyeztetéseket Magyar Károly igazgatóságvezetővel, és amiket kértek munkálatokat, azokat 
meg is csinálták. 
 
Nagy Attila elnök, Tolnai Tájak Íjász Egyesület: Hát megmondom őszintén abszolút nem 
csináltak meg mindent. Körülbelül a negyedét sikerült elvégezniük, aztán elmentek. 
 
dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens: Jó, hát ott már nem voltam. 
 
Nagy Attila elnök, Tolnai Tájak Íjász Egyesület: Esetleg, annyit tudok mondani, hogy a 
Spurkerékkel megbeszéljük, és mi bevállaljuk az áfát. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Akkor 650 700 Ft-ra jönne ki a nettó összeg. 
 
Murvai Árpád elnök: Akkor ez az összeg lesz, amiről szavazunk. Kérdés? Hozzászólás? 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságának 69/2022. (X. 18.) határozata 

a Tolnai Tájak Íjász Közhasznú Egyesület kérelméről 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága dönt arról, hogy   
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1. a Tolnai Tájak Íjász Közhasznú Egyesület támogatási kérelmét 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának tartalék kerete terhére 

650 000 Ft-tal támogatja;   

Határidő:  2022. október 18. 

Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a támogatói okiratot 

készítse el;  

Határidő:  2022. október 23. 

Felelős:  Dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 

3. felhívja polgármestert az elkészített támogató okirat aláírására; 

Határidő:  2022. október 28. 

Felelős:  Ács Rezső polgármester 

 

4. felhívja a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát a 

támogatási összeg    átutalására. 

 

Határidő:  2022. november 15. 

Felelős:  Szántóné Karl Rita osztályvezető/Zsiga Mariann 

osztályvezető 

 
 
 
2. napirendi pont:  
Kizakisz Georgiosz Nikolaosz támogatási kérelme 
(52. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
Meghívott: Kizakisz Georgiosz elnök, Yorgos Asztalitenisz Sportegyesület 
 
Murvai Árpád elnök: Akkor bejött egy kérelem. Kértem segítséget az önkormányzati osztálytól 
és azt a tájékoztatást kaptam, hogy nincs akadálya, hogy ennek a kérelemnek eleget tegyünk 
és támogassuk. Most kérem a kérelmező törvényes képviselőjét és edzőjét, hogy 
tájékoztasson minket azért a körülményekről. 
 
Kizakisz Georgiosz elnök, Yorgos Asztalitenisz Sportegyesület: Nos annyit hozzátennék, hogy 
ez egy egyéni sport és ezt az állam TAO-val nem támogatja. Sok ilyen sportág van. Mi annyi 
hátrányban vagyunk sok más sportággal szemben, hogy nekünk edzőpartner kell. Amíg egy 
úszó teszem azt leússza a távot, az megvan, de nekünk kell egy edzőpartner. Versenyről 
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versenyre járunk, ami szintén költséges. Sajnos itt Tolna Megye és környékén nincs megfelelő 
edzőpartner, szóval ahhoz is utaznunk kell. Budapestre tudunk most úgy néz ki menni a női 
válogatott kerettagjaival edzeni költségmentesen, de ahhoz is utaznunk kell. Egyébként, ha 
ténylegesen fizetnünk kéne egy edzőpartnert, aki tényleg megfelelő lenne az havi 400 000 Ft-
ba lenne.  
 
Móra Viktória tag: Debrecen, ahova kölcsön van adva a sportoló, ők nem támogatnák a 
költségeiket? 
 
Kizakisz Georgiosz elnök, Yorgos Asztalitenisz Sportegyesület: Hát most ott is megszorítások 
vannak. Körülbelül a kajapénzünket is levették. Az a baj, hogy nincs akadémiai rendszer. 
Tervezik, de egyelőre nincs. 
 
Murvai Árpád elnök: Én kérelmet intéztem Debrecenbe ezzel kapcsolatban. Legyenek szívesek 
a Polgármesteri Hivatal jelen lévő dolgozói értesíteni, ha esetleg ide jönne a válaszlevél. Akkor 
annyit kérnék, hogy még egyszer erősítsen meg dr. Ambrus Gábor úr, hogy nincs akadálya a 
támogatásnak. 
 
dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens: A rendelet nem tartalmaz olyan rendelkezést, 
ami miatt ennek a támogatásnak akadálya lenne és volt is már példa, hogy magánszemélyt 
támogatott bizottság és nem egyesületet. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságának 70/2022. (X. 18.) határozata 

Kizakisz Georgiosz Nikolaosz kérelméről 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága dönt arról, hogy   
 

1. Kizakisz Georgiosz Nikolaosz támogatási kérelmét Szekszárd 

Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és 

Ifjúsági Bizottsága tartalék kerete terhére 400 000 Ft-tal 

támogatja;   

Határidő:  2022. október 18. 

Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a támogatói okiratot 

készítse el;  

Határidő:  2022. október 23. 
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Felelős:  Dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 

3. felhívja polgármestert az elkészített támogató okirat aláírására; 

 

Határidő:  2022. október 28. 

Felelős:  Ács Rezső polgármester 

 

4.  felhívja a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát a 

támogatási összeg    átutalására. 

 

Határidő:  2022. november 15. 

Felelős:  Szántóné Karl Rita osztályvezető/Zsiga Mariann 

osztályvezető 

 
 
3. napirendi pont:  
Az óvodák 2022/2023. nevelési évre szóló munkatervei 
(49. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Majnay Gábor osztályvezető 
 
Murvai Árpád elnök: A következő napirendi pont egy közgyűlési előterjesztés véleményezése. 
Amennyiben van kiegészíteni valója, akkor megkérem Majnay Gábor Urat, hogy egészítse ki 
az előterjesztést szóban is. 
 
Majnay Gábor osztályvezető: A jogszabályoknak megfelelően elkészítették az óvodák a 
munkaterveket. Egy kiegészítéssel éltünk, de az is technikai jellegű volt. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságának 71/2022. (X. 18.) határozata 
az óvodák 2022/2023. nevelési évre szóló munkaterveiről 

 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 
29/2019. (XII. 23.) önkormányzati rendelet 1. melléklet Oktatás, Sport 
és Ifjúsági Bizottság alcím 6. pontja 3. alpontjában meghatározott 
átruházott hatáskörében eljárva 
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1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának mint 

fenntartónak a nevelési-oktatási intézmények működéséről és a 

köznevelési intézmények névhasználatáról szóló 20/2012. (VIII.31.) 

EMMI rendelet 3. § (1) bekezdésében kapott véleményezési 

jogával élve a 

 
a) Szekszárdi 1. Számú Óvoda Kindergarten, 

b) Szekszárdi 2. Számú Óvoda-Bölcsőde, 

c) Szekszárdi Gyermeklánc Óvoda 

 
2022/2023. nevelési évre szóló munkatervében foglaltakat a 
határozat 2. pontjában foglalt feltétellel támogatja; 

 
Határidő:  2022. október 18. 
Felelős:   Murvai Árpád Oktatás, Sport és Ifjúsági 

Bizottság elnöke 
 

 
2. felhívja az óvodák vezetőit, hogy az iskolai téli és tavaszi szünetek 

időtartama alatt is – a szülői igényeket felmérve, annak 

ismeretében – biztosítsák a gyermekek számára az óvodai 

felügyeletet; 

 
Határidő:  2022. október 18. 
Felelős:   Murvai Árpád Oktatás, Sport és Ifjúsági 

Bizottság elnöke 
   dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
   óvodavezetők 

 
3. felhívja a jegyzőt, hogy jelen határozatot küldje meg az óvodák 

vezetőinek. 

 
Határidő:  2022. október 25. 
Felelős:   dr. Gábor Ferenc jegyző 
   dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
   Majnay Gábor osztályvezető 

 
 
4. napirendi pont:  
Az Alisca Gladiators Box Club támogatási kérelme 
(53. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
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Murvai Árpád elnök: Akkor a következő napirendi pont az Alisca Gladiators Boksz Club 
kérelme. Kérem a jelen lévő dr. Ambrus Gábort, hogy mint az egyesület elnökét, részletezze a 
kérelmet, amennyiben van még a leírtakon kívül valami információja, amit el kíván mondani. 
 
dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens: Különösebben nem kívánnám kiegészíteni. Idén 
kezdtük meg a működésünket. Eddig forráshiány miatt érdemi munkát nem tudtunk végezni, 
mert bár költségbarát sportágról van szó, de eddig nem találtunk megfelelő edzőtermet. Ami 
volt, az rendkívül költséges lett volna. Most úgy néz ki, ez rendeződik, de mindenképpen 
szükségünk lenne forrásokra, hogy meg tudjuk kezdeni a működést. A kérelmemben 
részleteztem, hogy mire költenénk a támogatási összeget. Ennyi igazából. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Nekem annyi kérdésem lenne, hogy nem úgy van, hogy nem 
támogathatunk olyan egyesületet, ami nem működik 1 éve sem? Én úgy tudom ez szabály. 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Nem. Ez nem szabály. Nincs ilyen a rendeletben sem. Ez a 
bizottságnak egy szóbeli megállapodása volt annak idején. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Rendben. Hát én szerintem akkor várjuk meg az első 
beszámolójukat, aztán tudunk erről érdemben dönteni.  
 
dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens: Én ezt megértem, de éppen erről szól a 
kérelmünk is, hogy amennyiben nem találunk forrást az indulásra, akkor nem tudunk működni. 
Akkor a beszámolóinkban sem lesz semmi. 
 
Horváth Ferenc tag: Én is úgy gondolom, hogy ezzel még várnunk kell. Meglátjuk, hogy 
működik az egyesület és az eredmények tükrében támogatjuk. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Igen, mert akkor tendenciává válik majd, hogy frissen alapított 
egyesületek is pályáznak, akikről semmit sem tudunk. 
 
Horváth Ferenc tag: Így van. 
 
Murvai Árpád elnök: Jó akkor szerintem szavazzunk. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 1 
igen szavazattal és 4 tartózkodással nem fogadott el. A napirend megtárgyalása 
határozathozatal nélkül véget ért. 
 
5. napirendi pont:  
Interpellációk kivizsgálásával kapcsolatos döntéshozatal 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
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Murvai Árpád elnök: Tájékoztatni szeretnélek titeket arról, hogy az interpellációval 
kapcsolatos feladatunk miatt megkerestem jegyző urat. Kértem dokumentumokat a 
Polgármesteri Hivataltól és egyeztetést kértem minden felmerülő kérdésben. A határozati 
javaslatunk tulajdonképpen a vizsgálat elindításáról szól. 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 72/2022. (X. 18.) határozata 

interpellációk kivizsgálásával kapcsolatos döntéshozatalról 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága  

1. dönt arról, hogy megkezdi az interpellációk kivizsgálásával kapcsolatos folyamatot; 
 
Határidő:  2022. október 18. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy az interpelláció kivizsgálásához szükséges 
dokumentumokat küldje meg a bizottság részére; 
 
Határidő:  2022. október 31. 
Felelős:  dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
  Kocsis Anikó osztályvezető 

 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes 15 óra 33 perckor elhagyja az ülés helyszínét. A bizottság 

továbbra is határozatképes és 4 fővel folytatja a munkáját. 

 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 15 óra 34 perckor 
berekeszti. A bizottság zárt ülésen folytatja munkáját. 
 
 

K.m.f 
 
  

 
Mácsik Henrietta                   

        jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
 
Készítette: 

 dr. Ambrus Gábor 
jegyzőkönyvvezető 

 
 
 
 

Murvai Árpád 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Gábor Ferenc 

           jegyző 
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